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内容概要

《小鬼的一路疯狂(零距离体验成长乐事)》(作者凌泽贤)有轻松搞笑的校园生活，有探寻奥秘的冒险
故事，有略带“无厘头”的沟通方式⋯⋯《小鬼的一路疯狂(零距离体验成长乐事)》中简单幽默的英
文，超酷超炫的插图，会让读者思绪万千、激情澎湃。
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作者简介

凌泽贤，80后、巨蟹座女生，毕业于中国人民大学，后又曾求学于日本早稻田大学。
精通英语和日语，热爱写作和教育事业，曾一边任教一边与文化公司合作写书，有《十大体育明星赚
钱之道》、《时尚体育制造》、《坏小子孙红雷》、《曾国藩家族传记》、《梁启超家族传记》、《
超越光速——彭小峰》、《联想再造——杨元庆》等作品。

具备多年的教育经验，对青少儿心理经潜心研究，指出很多教育误区，并提出了不少切实可行的解决
办法。
再加上深感自身受家庭教育成功影响至深，因此对家庭教育也有个人独到见解，并有感而发。
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第六章  有些疯狂，你不懂
搞不懂的那一幕
坠入爱河的狮子
成咖啡的回忆
矢落的异国爱情
阳光人生，面朝南
幸福的秘密
疯狂人生，从爱自己开始
宝贝，宽容是一种美德
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章节摘录

版权页：插图：In the year 3131, the goats live in the QingqingGrassland happily, while "Grey Wolf" and his wife
"RedWolf" move to Qingqing Grasslands and try to capturethem. But goats in this time are intelligent and
pow-ered with technology. Every time Grey Wolf appearsat the School of Goats, he thinks up a sneaky plan
tocatch the goats. Among the goat students, a smart young boy goat named "Pleasant" always finds a way toruin
"Grey Wolf's" plans and save the goats. With the effort of "Pleasant" and his friends, Grey Wolf nevercaptures any
goats. In the end of each episode, "Grey Wolf" always promises to come back.The conflict between Grey Wolf and
"Pleasant"never ends. Although he is mean to the goats, he isa nice and timid husband to Red Wolf. Red Wolf
issome what impatient and enjoys making her husband doall the work. She never tries to catch the goats herself, but
always yell at her husband, and hits GrayWolf with a frying pan in almost every episode when-ever she's unhappy.
She likes fashion and behaves likea modern female adult （though sometime her thoughtsare a bit childish）.
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编辑推荐

《小鬼的一路疯狂(英汉对照)》是小鬼阅读丛书之一。
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